

Pauline & Joshua Settles



The Settles family is the newest missionary family supported by ACBC church (2020 Oct.). Joshua received his PhD from ACI (Akrofi-Christaller Institute), and Pauline received her Dmiss from Fuller Theological Seminary. They have been in Ghana since 2012, and have been involved with ministries of Ghana Fellowship of Evangelical students (GHAFES). Joshua is a research fellow at ACI, besides lecturing and supervising students, he is also heavily involved in Christian Discipleship and mission to indigenous people group.

Pauline is the daughter of our beloved pastor Chiu (邱志健牧師). In addition to her work, lecture at ACI, and mom to 3 little children, Pauline also finds time to make contact with missionaries from China, Ghana and Nigeria. These missionaries all have the desire to share the Gospel with the Chinese in West Africa.

Settles 宣教士夫婦是ACBC教會最新支持的宣教士(2020 十月)。約書亞 (Joshua) 是ACI的博士，凱萍 (Pauline) 是Fuller 神學院的博士。他們從2012年就一直在非洲的加納 (Ghana) 從事學生的福音宣教工作。約書亞 (Joshua) 現在 ACI 大學作研究，教書，輔導學生，參與著重在基督徒的門徒訓練，和原住民族群的宣教工作。

凱萍 (Pauline) 是我們敬重的邱志健牧師的女兒。在她忙碌的宣教，教課，和照顧3個三個年幼的小孩的生活，還騰出時間來聯絡來自中國，迦納，納吉利亞，願意前往西非傳福音給中國人的宣教士，建立禱告網，聯絡教會和福音機構。

差會 Affiliated Mission Organization
InterVarsity Christian Fellowship in USA